
 
 
 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Βασίλης Κεγκέρογλου-Βουλευτής Ν.Ηρακλείου 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ ΤΟN  ΥΠΟΥΡΓΟ: 

-Ανάπτυξης και Επενδύσεων, κ.Α.Γεωργιάδη 

 

ΘΕΜΑ: Να συμπεριληφθούν στον αναπτυξιακό νόμο οι επενδύσεις για τουριστικά καταλύματα και  

μικρές ξενοδοχειακές επιχειρήσεις. 

 

 

Με επιστολή της η ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΩΝ ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΩΝ ΚΑΤΑΛΥΜΑΤΩΝ ΑΝ. 

ΚΡΗΤΗΣ «ΚΝΩΣΣΟΣ» επισημαίνει για άλλη μια φορά ότι τα μέτρα οικονομικής στήριξης που εφάρμοσε η 

Κυβέρνηση έως σήμερα για την αντιμετώπιση των επιπτώσεων της πανδημίας της νόσου COVID -19, είναι 

αποδεδειγμένα μη αποδοτικά και ανεπαρκή για τον κλάδο των τουριστικών καταλυμάτων. 

Τα παραπάνω σε συνδυασμό με τα πάγια προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι επιχειρήσεις 

τουριστικών καταλυμάτων τα τελευταία χρόνια, συμπεριλαμβανομένης της ραγδαίας ανάπτυξης των 

ακινήτων τύπου Airbnb, δημιουργούν την ανάγκη να συμπεριληφθούν σε προγράμματα ενίσχυσης της 

επιχειρηματικότητας ώστε να μπορέσουν να επανεκκινήσουν και να είναι ανταγωνιστικές στη μετά-Covid 

εποχή.  

Παρά τις κατά καιρούς διαβεβαιώσεις της πολιτικής ηγεσίας του Υπουργείου Ανάπτυξης, ότι στο 

νέο πρόγραμμα ΕΣΠΑ που θα προκηρυχθεί θα υπάρξει ειδική μέριμνα για τα τουριστικά καταλύματα στα 

«Υπαγόμενα επενδυτικά σχέδια» του νέου αναπτυξιακού νόμου, δεν περιλαμβάνονται τα μη κύρια 

ξενοδοχειακά καταλύματα και τα ξενοδοχεία κάτω από τέσσερα αστέρια, παρά μόνο τα κύρια ξενοδοχειακά 

καταλύματα.  

Επειδή η δυνατότητα ένταξης των επιχειρήσεων του κλάδου στο νομοσχέδιο τη δεδομένη στιγμή 

κρίνεται επιβεβλημένη τόσο  για την ανάκαμψη όσο και την επαναλειτουργίας τους 

Επειδή ένα μεγάλο ποσοστό (80%-90%) των επιχειρήσεων αυτών δεν μπόρεσε στο παρελθόν να 

εκμεταλλευτεί  προγράμματα που αφορούσαν την ενίσχυση τουριστικών μικρομεσαίων επιχειρήσεων 

(ΜΜΕ) και τον εκσυγχρονισμό τους καθότι εμπεριείχαν όρους που απέκλειαν την ένταξη τους 

Επειδή πρόκειται για μεγάλη αδικία που πλήττει πάνω από 40.000 επιχειρήσεις πανελλαδικά 

 

 

Ερωτάσθε  κ. Υπουργέ: 

 

-Τι προτίθεστε να πράξετε προκειμένου να συμπεριληφθούν οι μικρές ξενοδοχειακές επιχειρήσεις και τα μη 

κύρια ξενοδοχειακά καταλύματα στον νέο αναπτυξιακό νόμο; 

-Τι άλλα μέτρα στήριξης προτίθεστε να λάβετε για τους επιχειρηματίες τουριστικών καταλυμάτων που 

έχουν πληγεί ανεπανόρθωτα από την πανδημία του κορωνοϊου και δεν έχουν λάβει επαρκή στήριξη μέχρι 

σήμερα; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου                                                                                            
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